
 

 

Intervju z Lidijo Jerkič o aktualnih razmerah: “Pomembno je biti 
organiziran”  

Na ZSSS se steka veliko vprašanj, tako delavk in delavcev kot predstavnikov javnosti. Veliko 
energije pa je potrebno tudi za proaktivnost naše sindikalne centrale, saj oblast ob hitenju z ukrepi 
nerada posluša tiste izven svojega odločevalskega kroga. Predsednica Lidija Jerkič je, kot pišemo v 
novi številki Delavske enotnosti, glasila ZSSS, v času epidemije zelo zasedena. Zastavili smo ji 
številna vprašanja, a ne vseh, ki se porajajo. Njeni odgovori so razgalili zapletenost in zahtevnost 
problemov in pokazali, da ZSSS deluje na mnogih frontah. 

Iz pogovora: 

So predvidene tudi kakšne spremembe sistemske zakonodaje? Vemo, da so mokre sanje vseh delodajalcev 
prožnost zaposlovanja in odpuščanja, in čim manj obveznosti do delavk in delavcev. 

Zaenkrat se o tem ne govori. In ravno zato jih je pričakovati. Izhodna strategija za premagovanje krize bo 
verjetno vsebovala tudi kaj takega. Ne prvič, večkrat smo se že soočali s pojmi varne fleksibilnosti, ki si jo 
vsak razlaga drugače. V tem delu sindikati odgovarjamo s skladi dela, da bi ne prihajalo do odpuščanj. Tudi 
skrajšani delovni čas s sofinanciranjem države je ena od opcij. Dejstvo je, da se bomo srečali ne le s krizo 
ponudbe in stvari, ki jih lahko delamo in prodajamo, temveč tudi s krizo povpraševanja (kolikor se že nismo). 
Manj porabe je manj proizvodnje, manj proizvodnje je manj poznanih delovnih mest, manj delovnih mest je 
... Delo na domu in digitalizacija sta se razvila silovito v enem samem mesecu, privatni kapital naenkrat išče 
zavetje države, javno zdravstvo je postalo prednost ... Čakajo nas novi izzivi, ki bi nas v vsakem primeru, 
epidemija je vse skupaj le še pospešila. 

Celoten intervju si preberite TUKAJ. 

Ostanite zdravi! 
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